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شماره

صفحه

روزنامه

و  فرسوده  بافت  نوسازی  و  بهسازی  احیا،  از  قانون حمایت   ۴ ماده  براساس 
ناکارآمد شهری، شرکت بازآفرینی شهری ایران مجوز کارگزاری، تسهیلگری 
و توسعه گری را برای متقاضیان در محدوده بافت های فرسوده صادر می کند.

به گزارش تابناک به نقل از فارس، نماینده شرکت بازآفرینی شهری با اشاره 
به اینکه ۳۲ درصد جمعیت کشور در محدوده بافت فرسوده زندگی می کنند، 
گفت: ۲ میلیون بنای ناپایدار فاقد هرگونه سازه بتنی در کشور وجود دارد که 

باید در سریع ترین زمان ممکن بازسازی شود.
سیدعلی باب الحوائجی، نماینده شرکت بازآفرینی شهری در جمع خبرنگاران 
متولی آن شرکت  فرسوده ای است که  بافت  از  متشکل  ایران  اینکه  بیان  با 

بافت  کلان،  سطح  در  همچنین  کرد:  اظهار  است،  کشور  شهری  بازآفرینی 
ناکارآمد شهری متشکل از سکونت گاه های غیررسمی، بافت تاریخی و بافت 

فرسوده شهری است.
از ۲۰ درصد مساحت شهری  بیش  افزود:  بازآفرینی شهری  نماینده شرکت 
کشور شامل بناهای ناپایدار است و این بناها پایداری و مقاومت در برابر زلزله 
و بلایای طبیعی را ندارند. وی با اشاره به اینکه هم اکنون بیش از ۳۲ درصد 
جمعیت کشور در محدوده بافت فرسوده زندگی می کنند، افزود: بیش از ۲ 
میلیون بنای ناپایدار فاقد هرگونه سازه بتنی در کشور وجود دارد که باید در 

سریع ترین زمان ممکن بازسازی شود.

مدیر کل هماهنگی امور اقتصادی استانداری خبر داد؛

گام بلند دولت برای طرح ملی کالابرگ

اقتصادی  امور  هماهنگی  کل  مدیر 
هزینه  کمک  تخصیص  از  استانداری 
طرح  در  دهک  هفت  به  کالابرگی 
گفت:  و  داد  خبر  برگ  کالا  ملی 
کالابرگ  طرح  در  موجود  اقلام 
کالای  قلم   ۱۱ شامل  الکترونیکی 
قند  پنیر،  شیر،  ماست،  شامل:  اساسی 
و شکر، ماکارونی، روغن مایع، برنج، 
گوشت  حبوبات،  مرغ،  تخم  مرغ، 

منجمد گوساله فراهم شده است.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از 
شریفی  مرتضی  فارس،  استانداری 
طرح  حقوقی  و  قانونی  مبانی  گفت: 
کالابرگ الکترونیکی مطابق بند ۶ و 
ابلاغی  سلامت  کلی  سیاست های   ۱۲
بر  مبنی  رهبری  معظم  مقام  سوی  از 
فعال  رویکرد  با  خدمات  سطح بندی 
به  استحقاق  و  وسع  اساس  بر  دولت 
که  بوده  سیاستگذار  مدنظر  ترتیبی 
امور حمایتی با هدف رفع فقر، آسیب 
اجتماعی و تضمین سطح پایه خدمات 
از محل منابع دولتی عمومی و مردمی 

فراهم شود. 
 ۷ ماده  اجرایی  نامه  آیین  افزود:  وی 
مصوب  یارانه  کردن  هدفمند  قانون 
نقدی  غیر  پرداخت  بر  مبنی  سال ۸۸ 
خانوارها  به  دولت  مستقیم  کمک  و 
در قالب کالا با استفاده از روش هایی 
مثل بن کاغذی یا الکترونیکی هدف 

گذاری شده است. 
شریفی تصریح کرد: طرح کالابرگ 
و  فقر  رفع  هدف  با  الکترونیکی 
برطرف ساختن هر نوع محرومیت در 
حمایت  و  بهداشت  تغذیه  زمینه های 
همچنین  و  درآمد  کم  گروه های  از 
رفاه بیشتر و تسهیل معیشت و تأمین 
با  طبقاتی  فاصله  کاهش  سلامت 
تبعیض  رفع  و  یارانه ها  هدفمندسازی 
بهره مندی از منابع عمومی و گسترش 
شده  آغاز  اجتماعی  عدالت  و  بسط 
امور  هماهنگی  کل  مدیر  است. 

ویژه  مزایای  به  استانداری  اقتصادی 
داشت:  ابراز  و  کرد  اشاره  طرح  این 
می خواهند  که  افرادی  اساس  این  بر 
الزاماً  باید  کنند  استفاده  طرح  این  از 
خود  یارانه  مبلغ  از  تومان  هزار   ۲۰۰
را از کالا برگ استفاده کنند در این 
صورت مبلغ ۱۲۰ هزار تومان تشویقی 
به صورت اعتبار به یارانه آنها اضافه 
بعد  ماه  یارانه  واریز  تا  و  می شود 

فرصت استفاده از آن را دارند. 
افزایش  صورت  در  کرد:  اضافه  وی 
احتمالی تورمی قیمت اقلام سبد، مبلغ 
پیدا  افزایش  دوباره  تومان  هزار   ۱۲۰
پرداخت  طوریکه  به  یافت  خواهد 
نسبت  کالا  قلم   ۱۱ برای  خانوارها 
سال  پایان  تا   ۱۴۰۱ سال  میانگین  به 

۱۴۰۲ ثابت بماند. 
نصب  با  مردم  داشت:  اظهار  شریفی 
می توانند  شما  کاربردی  برنامه 
سؤالات  و  فروشگاه ها  اطلاعات 
دریافت  آنجا  در  دارند  که  متعددی 
اعتبار  میزان  همچنین  و  کنند 
کالابرگ خود را ببینند و اگر کسی 
کد  طریق  از  نداشت  هوشمند  تلفن 
می توانند  هم   *۵۰۰*۱۴۶۳# دستوری 
کد خرید و هم اعتبار یارانه خود را بر 

اساس کد ملی ببینند. 
وی گفت:  اگر کسانی به دهک بندی 
می توانند  باشند  داشته  اعتراض  خود 
و  کنند  مراجعه  حمایت  سایت  به 
را ملاحظه  اطلاعات دهک بندی خود 
کنند و اگر خارج از آن بود می توانند 
به ادارات کل کار و تعاون استان ها به 

صورت حضوری مراجعه کنند. 
 ۱۱ اساس  این  بر  است؛  ذکر  شایان 
تغییر  بدون  و  ثابت  اساسی  کالای 
بگیران  یارانه  به   ۱۴۰۲ سال  پایان  تا 
عدم  صورت  در  و  می شود  عرضه 
اعتباری،  خرید  مزایای  از  استفاده 
نقدی  به صورت  می توان  قبل  همانند 
را  آن  نقدی،  یارانه  واریز  تاریخ  در 

برداشت کرد.

کلان شهر  این  شهری  مدیریت  دیدار 
و  هنر  دانشکده  دانشجویان  با  شیراز 
مناسبت  به  شیراز  دانشگاه  معماری 
از  و  برگزار  شهرسازی  جهانی  روز 
نزدیک در جریان نظرات، پیشنهادات 

و انتقادات دانشجویان قرار گرفتند.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه 
پاسخگویی  هدف  با  نشست  این 
آگاهی  و  دانشجویان  مطالبات  به 
و  نظرات  دریافت  مشکلات،  از 
پیشنهادات آنان و به منظور بهره گیری 
حل وفصل  در  علمی  ظرفیت های  از 
و  پرسش  صورت  به  شهری  مسائل 

پاسخ برگزار شد.
در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
نخبگان  نقش  به  اشاره  با  نشست  این 
در اداره بهتر شهر گفت: اگر شورای 
بخواهد  شهرداری  و  شهر  اسلامی 
خوب عمل کند، مهم ترین مسئله این 
است که برقراری ارتباط با همه مردم، 
ابراهیم  است.  نخبگان  بدنه  مخصوصاً 
حسینی یک بخش از ظرفیت نخبگان 
را استفاده از ایده های نخبگانی دانست 
و گفت: بیان ایراد و اشکالات؛ طرح 
ایده ها و پیشنهادات بدیع و خلاقانه و 
راهکار حل مشکلات و مسائل موجود 
نخبگان  با  ما  ارتباط  جمله  شیراز  در 
ایده ها  از  جهت  این  در  که  است 
راستای  در  تخصصی  پیشنهادات  و 
مدیریت  چالش های  و  مشکلات  حل 

شهری استقبال خواهیم کرد.
با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
و  علمی  توان  از  استفاده  بر  تصریح 
گفت:  را  دانشگاهیان  و  نخبگان  فنی 
نخبگان  و  دانشگاهیان  با  ارتباط  اگر 
وجود  امکان  توجه  با  باشد،  برقرار 
اسلامی  شورای  در  پژوهشی  زمینه 
از  می توان  شهرداری،  و  شیراز  شهر 
زمینه  این  در  آنها  فنی  و  علمی  توان 

نیز بهره برد.
شهردار کلان شهر شیراز نیز در آیین 
شهرسازی  جهانی  روز  گرامیداشت 
بسیار  وظایف  شهرداری  کرد:  اظهار 
دستگاه  هیچ  و  دارد  متعددی  و  زیاد 
بر  وظیفه  شهرداری  اندازه  به  اجرایی 

عهده بر گذاشته نشده است.
شهرداری  افزود:  اسدی  محمدحسن 
در حال حاضر ۳۵۵ وظیفه احصا شده 
برعهده دارد و در کشور ما این نهاد 
بیشتر مدیریت بحران می کند؛ چراکه 
یک بخش از شهرداری حوزه درآمدی 
که  است  هزینه کرد  دیگر  بخش  و 

بسیار دشوارتر از حوزه درآمدی است.
مسائل  او تصریح کرد: موضوعات و 
حاشیه نشینی،  بحث های  شهرسازی، 
هوای  آلایندگی،  ترافیک،  مهاجرت، 
عمومی  حمل ونقل  سیستم  و  پاک 
به  که  هست  مختلف  مدل های  در 
موضوعات شهرسازی برمی گردند که 
شهری  مدیریت  مهم  دغدغه های  از 

هستند.
این مقام ارشد مدیریت شهری اضافه 
با  مقایسه  در  شیراز  کلان شهر  کرد: 
سایر کلانشهرها در موضوعات ضابطه 
بسیار سختگیرانه  و شهرسازی شهری 

عمل می کند.
این  در  شیراز  کلان شهر  شهردار 
در  دانشجویان  از  دعوت  با  نشست 
مرکز  در  ناب،  تفکرات  و  ایده  ارائه 
شهر  اسلامی  شورای  پژوهش های 
این  شهرداری  و  کمیسیون ها  شیراز، 

کلان شهر استقبال کرد.
شیراز  کلان شهر  گفت:  اسدی 
ظرفیت های بسیار خوبی دارد و یکی 
از این ظرفیت ها کوه و ارتفاعات این 

کلان شهر است.
این  بی نظیر  فرصت  به  اشاره  با  او 
شیراز  کلان شهر  در  افزود:  ظرفیت، 

حوزه مدیریتی ارتفاعات داریم.
ظرفیت  دیگر  خرم رود  رودخانه 
این  شهردار  که  است  شیراز  بی نظیر 
افزود:  اشاره کرد و  به آن  کلان شهر 
برای  بزرگی  بسیار  موهبت  این 
اخیر  سفر  در  که  است  شیراز  شهر 
تا  شد  تلاش  شیراز  به  رئیس جمهور 
مدیریت رودخانه خرم رود را به طول 
۴۵ کیلومتر به شهرداری واگذار شود.

داد:  نوید  خصوص  این  در  اسدی 
طرح های بسیار خوبی در این حوزه در 
در  آنها  اجرای  و  است  مطالعه  دست 

دستور کار خواهد بود.
او بیان کرد: امروز نیاز شهروندان به 
ایجاد فضاهای شهری است که در این 
و  زندیه  پروژه  احیای  خصوص طرح 

احیای میدان توپخانه است.
شهردار شیراز اضافه کرد: شهر شیراز 
صنایع  و  پزشکی  گردشگری،  قطب 
عنوان  به  نیز  ما  و  است  الکترونیک 
زیرساخت  شهری،  مدیریت  مجموعه 
تعریف  را  گردشگری  پروژه  پنج 
شیراز،  بزرگ  آکواریوم  که  کردیم 
کابین  تله  پرندگان،  باغ  آبی،  پارک 
در بوستان کوهستانی دراک و پروژه 
شهر بازی بزرگ شیراز از جمله این 

پروژه ها است.

در دیدار مدیریت شهری شیراز با دانشجویان 

هنر و معماری مطرح شد؛

نقش کلیدی نخبگان در حل  وفصل 
مسائل شهری

دعوت از دانشجویان در ارائه ایده و تفکرات ناب 

به مدیریت شهری شیراز 

مدیرعامل آبفا فارس خبر داد؛

 ارتقای امنیت و ظرفیت آبرسانی 
خط انتقال آب سد سلمان فارسی 

به جنوب استان فارس 

فارس  استان  آبفا  شرکت  مدیرعامل 
ظرفیت  و  امنیت  سطح  ارتقاء  از 
سلمان  سد  آب  انتقال  خط  آبرسانی 
فارسی به جنوب استان )خط آبرسانی 
و  نوسازی  عملیات  با  لارستان(،  به 
آبرسانی  خط  این  از  بخشی  تعویض 

خبر داد.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
استان  آبفا  شرکت  عمومی  روابط 
گفت:  پور  صادق  جان  علی  فارس، 
از  پس  ساله  هر  اینکه  به  توجه  با 
خط  از  بخشی  محلی  بارندگی های 
به  فارسی  سلمان  سد  آب  انتقال 
استان  جنوب  روستاهای  و  شهرها 
دچار  گالی  پدیده   و  سیلاب  اثر  بر 
بر  علاوه  و  می گردد  بردگی  آب  
و  تعمیر  سنگین  هزینه های  تحمیل 
آبرسانی  خدمات  استمرار  بازسازی، 
تحت  روستای   ۴۰ و  شهر   ۱۰ به 
پوشش آبرسانی خط مزبور در جنوب 
استان فارس را با تهدید جدی مواجه 

صورت  پیگیری های  با  می نماید، 
مورد  اعتبار  از  بخشی  تاکنون  گرفته 
از  متر   ۲۰۰۰ تعویض  منظور  به  نیاز 
)خط   GRP میلیمتری   ۱۰۰۰ لوله های 
لوله های مقاوم و ضد  با  فعلی(  انتقال 
زلزله۱۰۰۰ میلیمتری چدن داکتیل در 
تأمین گردیده   حومه  شهرستان خنج 
است. وی با بیان اینکه این پروژه با 
به  با ۴۵۰ میلیارد ریال  برابر  اعتباری 
نشان  اجرا رسیده است، خاطر  مرحله 
در  پروژه  این  اجرای  عملیات  کرد: 
بستر گالی و  عمق ۵ متری در کف 
خط  از  متری   ۴ فاصله   در  همچنین 
انتقال فعلی در حال اجرا است و امید 
خط  این  جاری  ماه  انتهای  تا  می رود 
انتقال در مدار بهره برداری قرار گیرد. 
لوله های نمود:  اضافه  پور   صادق 
با  داکتیل  چدن  میلیمتری   ۱۰۰۰
ضریب مقاومت بسیار بالا برای اولین 
بار در سطح استان فارس مورد استفاده 

قرار می گیرد.

مدیریت  نظارتی  بازدید  ششمین  مقصد  شیراز  یک  منطقه  شهرداری 
شهری از مناطق یازده گانه و دیگر سازمان ها و دوایر این کلان شهر بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
شهرداری منطقه یک مقصد ششمین بازدید نظارتی مدیریت شهری از 
به منظور  کلان شهر  این  دوایر  و  سازمان ها  دیگر  و  یازده گانه  مناطق 
بررسی خدمات رسانی بهتر و ایجاد امید در سومین سال شورای اسلامی 

شهر بود.
میز خدمت چند ساعتی با هدف تکریم ارباب رجوع و رضایت مردمی، 
گفت وشنود با مدیران و کارکنان منطقه با هدف تکریم آنها و جلسه 
بررسی مسائل منطقه، مواردی بودند که در این بازدید نیمروزی مطابق 

بازدیدهای نظارتی مدیریت شهری انجام گرفتند.
حضور  توفیق  از  خرسندی  ابراز  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
در بازدید نظارتی شهرداری منطقه یک اظهار کرد: در این بازدید، در 
خدمت مردم و کارکنان زحمتکش این منطقه بودیم و طی یک جلسه 

نشست کارشناسی، وضعیت و شرایط منطقه مورد بررسی قرار گرفت.
می شود،  بیشتر  بازدیدها  تعداد  هرچه  اینکه  بیان  با  حسینی  ابراهیم   
تجربیات بیشتری حاصل می شود، افزود: باید صادقانه مسائل و مشکلات 

شهروندان را حل کنیم.
یک  منطقه  کرد:  تصریح  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  ارشد  مقام  این 
با  ویژه ای  منطقه  و  تجربه  با  انسانی  نیروی  با  منطقه ای  شهرداری، 

توانمندی های خاص است.
شهرداری  از  نظارتی  بازدید  درخصوص  نیز  شیراز  کلان شهر  شهردار 
منطقه یک اظهار کرد: این بازدید بیش از پنج ساعته در ادامه بازدیدهایی 
جمعی  و  رئیس  اتفاق  به  شهرداری  حوزه های  دیگر  و  مناطق  از  که 

اعضای شورای اسلامی شهر، معاونین و مدیران ستادی برگزار شد.
وی تصریح کرد: تصمیمات لازم درخصوص مسائل حدود ۱۵۰ نفر از 
شهروندان طبق اطلاع رسانی صورت گرفته، اتخاذ و رضایتمندی خوبی 
ایجاد شد.او بیان کرد: چنین بازدیدهایی برای حل موضوعات مناطق و 
تقاضای شهروندان و مراجعینی که وقتی به شهرداری مراجعه می کنند، 
و  همیاری  دارند،  بالاتری  به سطح  نیاز  و  نمی شود  آنها حل  مشکلات 

تلاش می شود که در این بازدید شاهد آن بودیم.
دیدار  از  خرسندی  ابراز  با  نیز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  نایب رئیس 
مستقیم با مردم و ساکنین منطقه یک در ششمین بازدید نظارتی اظهار 
سؤالات،  که  هستیم  شهروندانی  مراجعه  شاهد  بازدید  این  در  کرد: 
ابهامات و مشکلاتی دارند که به صورت خاص است؛ چراکه به صورت 

عام می توانند با مراجعه به شهرداری منطقه مشکلات آنها حل می شود.
به  نیاز  موارد  بعضی  در  ارباب رجوع  کرد:  تصریح  تذروی  محمدتقی 
دستور شهردار دارد و این بازدید فرصت خوبی بود که مشکلات این 

عده از مراجعین حل شود.
 به گفته او؛ در این بازدید شاهد شهروندان متعهدی بودیم که از این 
ارائه  ارتباطی استفاده کرده و پیشنهادهای عمرانی و اجتماعی  فرصت 

کردند.
منطقه یک  اسلامی شهر در  ناظر شورای  اسکندری عضو و  غلامحسن 
شهرداری شیراز نیز با ابراز خرسندی از حضور گرم و پرشور مردمی 

در این بازدید نظارتی اظهار کرد: آن بخش از مشکلات مردم که در 
خود منطقه قابل حل نبود، با حضور مسئولان ارشد و اعضای ستادی و 

شهرداری در حال حل هستند.
او با اشاره به فعالیت های متعددی که در حوزه فرهنگی در این منطقه 
انجام می شود، افزود: با توجه به وسعت منطقه، تعدد خیابان ها و محلات 
و  عمرانی  حوزه های  در  متعددی  و  قبول  قابل  پروژه های  شهر،  مهم 

گردشگری در حال انجام است.
و  مجازی  فضای  طریق  از  که  شده  تنظیم  پرسشنامه ای  کرد:  بیان  او 
پیامک به اهالی منطقه ارسال می شود و نظرات مستقیم و واقعی مردم را 

اخذ و به اطلاع عموم خواهیم رساند.
این عضو شورای اسلامی شهر شیراز اظهار امیدواری کرد: این روال در 
بقیه مناطق و قسمت های شهر اتفاق بیافتد تا بتوانیم خدمت صادقانه و 

درخور مردم ارائه داده و رضایتمندی ایجاد شود.
شورای  هوشمندسازی  و  معماری  شهرسازی،  کمیسیون  نایب رئیس 
اسلامی شهر شیراز نیز با تصریح بر ملاقات عمومی شورای اسلامی شهر 
و شهردار شیراز با شهروندان در مناطق مطابق هفته های گذشته گفت: 

در این بازدید در خدمت مردم منطقه یک هستیم.
بر  شهرداری  و  شهر  اسلامی  شورای  وفاق  بر  تأکید  با  محمود صفایی 
بیان کرد: تلاش ما بر  انجام درخواست هایی آنها  روش مردم مداری و 
احیاناً  یا درخواست های مردم و  به حل تقاضا و  این هست که نسبت 
به صورت  شهرداری  و  شهر  اسلامی  شورای  اداری  ساختار  مشکلات 

حضوری تصمیم گیری کنیم.
سرپرست شهرداری منطقه یک شیراز نیز با بیان اینکه میز خدمت، تدبیر 
بسیار پسندیده ای است که توسط مدیریت شهری در مناطق شهرداری 
در حال اجرا است، اظهار کرد: شهروندان با حضور در این برنامه، در 
کوتاهترین زمان شاهد پاسخگویی و رسیدگی به درخواست های خود 
هستند.جهان بین میرزایی با اشاره به اینکه در بودجه سال ۱۴۰۲ بیش از 
این منطقه تعریف شده است،  برای  میلیارد تومان بودجه عمرانی   ۴۰۰
افزود: پروژه های بسیار خوبی به زودی در سطح منطقه کلنگ زنی یا به 

بهره برداری خواهند رسید.
شاخص  پروژه  چندین  گفت:  شیراز  یک  منطقه  شهرداری  سرپرست 
مشکلاتی  سالها  آنها  اجرای  عدم  که  سطحی  آب های  دفع  لوله گذاری 
را برای شهروندان در بر داشت در قالب طرح محرومیت زدایی در نقاط 
اصلی ترین  از  که  بوستان  چندین  و  شده  اجرا  منطقه  برخوردار  کمتر 
پیشرفت با  بوده  یک  منطقه  محدوده  در  ساکن  شهروندان   نیازهای 
نیز به زودی کلنگ زنی  از آنها  ۴۰ درصد در حال اجرا است و بعضی 

خواهد شد.

در ششمین بازدید نظارتی مدیریت شهری شیراز مطرح شد؛ وزیر ارتباطات :

 برای برخورد با فروشندگان فیلترشکن 
یک خط قانون نداریم

اطلاعات:  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
فروشندگان  با  برخورد  بحث  در 
خط  یک  متأسفانه  نیز  فیلترشکن 
نیازمند  منظور  به همین  نداریم  قانون 

ابزارهای قانونی هستیم.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
با  اکنون  اطلاعات  ملی  شبکه  گفت: 
فیزیکی ۶۳ درصدی همراه  پیشرفت 
است و این شبکه به طور حتم آینده 

کشور را بیمه می کند.
در  زارع پور  عیسی  مهر،  گزارش  به 
نشست شورای اداری استان مرکزی، 
گفت: نزدیک به ۱۲ سال است بحث 
از سوی وزارت  اطلاعات  ملی  شبکه 
پیگیری  حال  در  ارتباطات  فناوری 
معظم  مقام  مطالبات  از  یکی  و  بوده 

رهبری نیز بوده است.
پلتفرم های  توسعه  به  اشاره  با  وی 
داخلی در کشور، گفت: سال گذشته، 
کاربر  نفر  میلیون  نیم  و  یک  ایتا 
امروز روزانه  داشت در حالیست که 
استفاده  فضا  این  از  نفر  میلیون   ۱۷

می کنند.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
با  برخورد  بحث  در  داد:  ادامه 
متأسفانه  نیز  فیلترشکن  فروشندگان 
یک خط قانون نداریم به همین منظور 

نیازمند ابزارهای قانونی هستیم.
زارع پور افزود: در برنامه هفتم توسعه 
حوزه  در  خوبی  همراهی  نیز  مجلس 
امور فاقد قانون داشت، اما درخصوص 
حال  در  مجازی،  فضای  مدیریت 

در  خصوص  این  در  قانونی  حاضر 
اختیار نداریم.

 ۱۰۰ درصورتیکه  داد:  ادامه  زارع پور 
میلیون نفر وارد شبکه اجتماعی داخلی 
شوند به طورحتم زیرساخت را فراهم 
اقناع  و  توجیه  نیازمند  اما  می کنیم، 

مردم هستیم.
تصریح  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
کرد: در لایحه بودجه سال جاری، در 
راستای امنیت شبکه یک تا دو درصد 
یافته  اختصاص  دستگاه ها  بودجه 
است که از این ظرفیت باید استفاده 
کرد و مشکلات باتری را نیز توسط 

اپراتورها دنبال که می کنیم. 
درخصوص  اینکه  بیان  با  زارع پور 
شروع  جدیدی  فصل  دیجیتال  اقتصاد 
توسعه  هفتم  برنامه  در  گفت:  شده، 
شده  تدوین  مناسبی  قانونی  موارد 

است.
به  منظور  به  همچنین  گفت:  وی 
دیجیتال  دارایی های  شناختن  رسمیت 
اقدامات  نیز  ارزش گذاری  نظام  و 
از  این مسیر را  جدیدی آغاز شده و 
بورس کلید خورده و سال آتی اولین 

شرکت وارد بورس می شود.

به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی فارس، در پی انتشار 
خبری تحت عنوان ورود ۱۱ هزار و ۵۰۰ تن ذرت فاسد به استان فارس 
و عزل یک مدیر مسئولیت پذیر!!! از سوی خبرگزاری بسیج دانشجویی و 
باز نشر آن در برخی از خبرگزاری ها من جمله فارس و تسنیم در تاریخ 
استان  روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی  ماه ۱۴۰۲،  آبان  شانزدهم 
فارس ضمن تکذیب این خبر، به منظور تنویر افکار عمومی خواستار درج 

این مطلب در آن رسانه ها شد.
روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، ضمن تائید ورود ۱۱ 
هزار و ۵۰۰ تن ذرت وارداتی از بندر شهید رجایی استان هرمزگان که 
پیش از ورود، آلودگی و فساد آن اعلام و با دستور دستگاه قضایی استان 
مذکور در اوایل تیر ماه گذشته به انبار اداره کل پشتیبانی امور دام استان 
مستندات  اساس  بر  و  منتقل  شیراز  شهرستان  اکبرآباد  منطقه  در  فارس 
مکتوب پشتیبانی امور دام کشور بر مصرف صنعتی جهت الکل سازی آن 
و عدم استفاده در خوراک دام و طیور تاکید شده است، شدیداً و قویاً خبر 
عزل مدیرکل دامپزشکی استان فارس را به دلایل ذکر شده در خبر انتشار 
یافته تکذیب نموده و از رسانه های محترم انتظار دارد به جهت جلوگیری 
از تشویش اذهان عمومی پیش از نشر هر خبر ابتدا صحت و سُقم خبر 

واصله را بررسی و پس از تائید باز نشر نمایند.
به  مردم عزیز و شریف  افکار  تنویر  و  به جهت روشنگری  ایحال  علی 

استحضار می رساند:
۱. با توجه به قانونی بودن حمل و ذخیره سازی محموله های ذرت و دستور 
این  در  پلیسی  اقدام  یا  کشف  هیچ گونه  هرمزگان  استان  قضایی  مقام 
نداده است و تاکنون محموله های ذرت ذخیره سازی شده،  خصوص رخ 
در انبار اکبرآباد اداره کل پشتیبانی امور دام استان فارس برای هیچ نوع 
جداگانه  به صورت  همچنان  و  است  نگرفته  قرار  استفاده  مورد  مصرفی 
در حال نگهداری و انجام روند اداری برای تحویل به کارخانجات الکل 

سازی می باشد.
۲. در تاریخ سی ام خرداد ماه ۱۴۰۲ طی نامه مدیر کل محترم بازرگانی 
داخلی شرکت سهامی پشتیبانی امور دام کشور به اداره کل پشتیبانی امور 
دام استان فارس اعلام می گردد تا نسبت به ثبت آدرس انبار اکبرآباد در 
سیستم cms )سیستم درخواست ارسال کالا( در اسرع وقت اقدام و تاکید 

می شود که جهت مصرف صنعتی به صورت جداگانه ذخیره سازی شود.
۳. در تاریخ سی و یکم خرداد ماه ۱۴۰۲ مدیر کل محترم پشتیبانی امور دام 
استان فارس به مدیرعامل شرکت توسعه بهینه سازی مبتکران )پیمانکار 
انبار مذکور( اعلام می نماید که ذرت فوق با مصرف صرفاً صنعتی جداگانه 

دپو و ذخیره سازی شود تا توزیع آن با مجوز دفتر مرکزی اعلام گردد.
۴. حسب درخواست معاون محترم بخش بازرگانی داخلی پشتیبانی امور 
دام کشور و با توجه به حساسیت موضوع، امنیت غذایی، سلامت تولید و 
نیز ضرورت توجه به جلوگیری از تضییع حقوق بیت المال در تاریخ دهم 
تیر ماه ۱۴۰۲ سه نمونه برداری از محموله مذکور توسط مدیر کل پشتیبانی 
امور دام فارس به آزمایشگاه نوآوران کاشف شهر راز )آزمایشگاه مرجع( 

ارسال می شود.

۵. در تاریخ بیست و هفتم تیر ماه ۱۴۰۲ نتایج آزمایشات مذکور از ذرت 
وارداتی توسط اداره کل پشتیبانی امور دام استان فارس به دادستان محترم 
عمومی و انقلاب شهرستان شیراز اعلام و درخواست دستور اخذ آزمایش 

مجدد توسط اداره کل دامپزشکی استان فارس می شود.
مورخ  استعلام  به  پاسخ  در  فارس  استان  دامپزشکی  سابق  کل  مدیر   .۶
نامه مشروحی همان روز  چهاردهم مرداد ماه ۱۴۰۲ دستگاه قضایی طی 
دامی  قابلیت مصرف  اداره کل محموله ذرت  نظر آن  از  اعلام می نماید 

را ندارد.
بند هفت مطالب درج شده چنین ذکر شده است که" شنیده های  ۷. در 
دنبال  به  اداره کل جهاد کشاورزی  است،  از آن  متعدد حاکی  و  موثق 
بوده  طیور  خوراک  عنوان  به  فاسد  ذرت  تن   ۱۱۵۰۰ از  استفاده  توجیه 
با  فارس  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  که  است  حالی  در  این  است." 
توجه به اینکه متولی تولید غذا و امنیت غذایی مردم شریف این استان 
است، برخورد با هرگونه سهل انگاری یا قصور احتمالی در این خصوص 
کل  اداره  راستا  همین  در  می نماید  قلمداد  خود  جدی  مطالبات  جزو  را 
پشتیبانی امور دام استان فارس نیز در مکاتبات خود با دستگاه های نظارتی 
بر سه مطلب مهم سلامت تولید، امنیت غذایی و حفظ حقوق بیت المال 

تاکید نموده است.
۸. با توجه به موارد فوق الذکر چگونه ممکن است تغییر یک مدیر آن هم 
مدیرکلی که از نظر ساختار سازمانی جزو یکی از دستگاه های وابسته به 
سازمان جهاد کشاورزی می باشد و حتماً می بایستی مقام ارشد آن دستگاه 
در ستاد کشور به عنوان معاون محترم وزیر و رئیس سازمان دامپزشکی 
شبه  یک  عزل  چگونه  باشد؟!  گرفته  صورت  شبانه  بدهند،  نظر  کشور 
انسانی، مراسم تکریم و  بوده است که درنهایت احترام و حفظ کرامت 
معارفه ای انجام شد که تقریباً تمام سالن اجتماعات اداره کل دامپزشکی 
تکمیل می شود، معاون رئیس سازمان دامپزشکی کشور حضور می یابد و 
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، مسئول حوزه نمایندگی ولی 
دستگاه های  و  ستادی  مدیران  از  تعدادی  معاونین،  سازمان،  این  در  فقیه 
وابسته، جمعی از تولیدکنندگان دام و طیور و صاحبان صنایع نیز حضور 

داشته باشند!!!
ضمن  فارس  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  عمومی  روابط  پایان  در 
تکذیب مجدد و رد تمامی ادعاهای مطرح شده؛ از مقامات ارشد قضایی 
با  برخورد  و  موضوع  دقیق  پیگیری  بررسی،  درخواست  مجدانه  استان 

هرگونه مفسده در این خصوص را تقاضا می نماید.
همچنین تاکید می شود این سازمان به چهارچوب و ساختار سازمانی عقیده 
راسخ دارد و به آن پایبند است. حفظ، صیانت و ارتقای سلامت غذای 
مهم ترین  را  استان  این  کشاورزی  بخش  تولیدکنندگان  توسط  تولیدی 
نمی نماید  مسامحه  به هیچ عنوان  خصوص  این  در  و  می داند  خود  راهبرد 
نیم تصدی مسئولیت  از سه سال و  استانی پس  از مدیران  تغییر یکی  و 
ارتقای  در جهت  مدیریتی  تغییر  بلکه یک  ندانسته  به هیچ عنوان عزل  را 
بهره وری در مجموعه و ارائه خدمات بهتر به جامعه زحمتکش ذی نفعان 

آن دستگاه می داند.

تکذیبوتوضیحخبرعزلشبانهمدیرمسئولیتپذیر


